

Acta de la sessió de la Junta de Districte Marítim

Data: 4 de novembre de 2019

Número: 02/2019

Caràcter: Ordinari

Hora: 20:00 h

Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grau

Hi assistixen:

Rafael Simó Sancho	President
Vicente Guillamón Terrado	Vocal (Regidor)
Lidón Ribera Soriano	Vocal (Veïna)
Marycarmen Ribera Soriano	Vocal (Veïna Designada Alcaldia)
Matilde Ramos Alonso	Vocal (Veïna Designada Alcaldia)
José Carlos Mas	Vocal (AA.VV. Meridiano)
Tica Palau Campos	Vocal (AA.VV. El Faro)
Manuel González Galván	Vocal (AA.VV. Marjaleria)
Tonica Miralles Cumba	Vocal (AC Unió Musical del Grau)
Vicent Bonachera Forner	Vocal (AC Grup Scout)
Ana Raga Cases	Vocal (AMPA CEIP el Pinar)
Roman Simó Gómez	Secretari

No hi assistixen: Esteban Ventura Martí (Vocal – Concejal) y Esther Giner Hidalgo (Vocal – Vecina).

Orde del dia:

- 1.- Estat de les obres de la Plaça Josefina López i del Parc de la Panderola.
- 2.- Millora de la Plaça Font de la Barrassota.
- 3.- Cap d'Any al Grau.
- 4.- Precs i preguntes.



En el Saló d'Actes de la Tinença d'Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **20:00 h** del dia **4 de novembre de 2019**, sota la presidència del Ilm Senyor tinent d'alcalde, **Don Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt esmentats al objecte de celebrar sessió extraordinària constitutiva del Consell i la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum de assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió.

1.- ESTAT DE LES OBRES DE LA PLAÇA JOSEFINA LÓPEZ I DEL PARC DE LA PANDEROLA.

El Sr. President va informar els presents que les obres de la Plaça Josefina López estaven finalitzades, a falta de l'últim tràmit administratiu que era la «recepció de l'obra» el qual estava previst fer-lo durant els pròxims dies. Una vegada realitzat aquest tràmit es llevaran les tanques i s'obrirà la plaça al públic, ja que no pensaven fer inauguració oficial.

Va continuar dient que durant els propers 6 mesos s'urbanitzaria la UE pendent, formada pels dos solars que hi han entre la via i la rotonda del Camí Serradal.

Quant al Parc de la Panderola, va comunicar als presents que hi havien hagut certs problemes tècnics que havien fet que els terminis d'execució de l'obra s'ajornassen, però que ara ja estaven solvatats i es preveia que per a finals de gener estaria acabada la reforma.

La Sra. Ramos va preguntar si en la explanada que quedaria davant la seu de l'Associació de Jubilats «La Panderola» es ficarien tendals.

El Sr. President va contestar que no estava previst ficar tendals en eixa zona perquè allí aniria la terrassa del bar, i que el concessionari seria qui ficara el que creguera convenient (tendals, para-sols,...etc). Va afegir que com l'explanada seria molt gran, se li oferiria a la cafeteria d'en front, que en vegada de tindre les taules en una tarima com actualment, les hi ficara allí.

El Sr. Guillamón va preguntar si al Parc de «La Panderola» també se construiria un quiosc.

El Sr. President li va contestar que no. Va afegir que el quiosc de Josefina López es trauria a licitació, i que s'informaria prèviament a la junta.

La Sra. Miralles va preguntar si ficarien un bar o un quiosc de premsa.

El Sr. President li va dir que dependria de qui adquirisca la licitació, però que hi ha una bona explanada amb tendals per a terrassa i e que seria lògic es que ho explotaren com a bar.

La Sra. Palau va preguntar si no es celebraria cap acte d'inauguració, i el Sr. President va respondre que no, al menys de manera oficial. Que si sabia que la A.C. Aula Debate tenia intenció de fer un xicotet acte i que des de l'ajuntament es recolzaria, però no tindria caràcter oficial.

La Sra. Ramos va preguntar si havien tancat el bar situat en la planta baixa de l'edifici de l'Associació de Colomabaires.

El Sr. Secretari va dir que només provisionalment fins que acabaren les obres del parc de «la Panderola».



2.- MILLORA DE LA PLAÇA FONT DE LA BARRASSOTA.

S'informa als presents de la instal·lació de uns nous jocs infantils en la plaça, concretament en la part situada entre el C/Marineria i el C/Guardamar, ja que només hi han dos gronxadors i son insuficients.

3.- CAP D'ANY AL GRAU.

Primerament, el Sr. President informà a la junta de les celebracions previstes per a cap d'Any. Va explicar que tornaria a haver ball en el pati de l'escola Sebastian Elcano, el ja tradicional vídeo previ a les campanades i que també s'ampliaria l'horari de bus. A més, va comentar, es repetiran els horaris especials de bus els caps de setmana de Nadal en els que hi ha sopars d'empresa, iniciativa que l'any anterior va donar molt bon resultat.

Seguidament, va comentar que a finals de novembre hi hauria al Grau dos actuacions mediambientals incloses en una campanya que fan la Regidoria de Transició Ecològica i la Regidoria de Infraestructura verda, orientada sobre tot als mes menuts. El dia 23 en la Plaça Miquel Peris i el dia 30 en la Plaça Josefina López.

Com a informació addicional, va anunciar la celebració de «tardeos» nadalencs, que l'any anterior van tindre una gran acollida. També hi haurà com tots els anys animació infantil nadalenca. Va concloure dient que en la propera sessió de la junta podria donar informació mes concreta.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra Palau va comentar que va vore un grup de gent major entrant al Museu de la Mar amb una guia li va cridar l'atenció, pues ella sabia que per problemes de personal romàs tancat quasi sempre.

La Sra. Ribera va contestar que eixes visites estaven patrocinades per la seua regidoria (Consum) i per la Confraria de Pescadors, sent unes visites que constaven de dos parts: visita guiada a la llotja del peix amb esmorzar – o berenar – inclòs, i posteriorment – o abans – visita al museu.

El Sr. President va afegir que, efectivament, hi ha un problema de personal i fins que no s'arregle, el museu s'obri a demanda, es a dir, sol·licitant la visita via instancia o per telèfon.

El Sr. Mas va preguntar per la finalització de les obres del Camí la Plana, contestant el Sr. President que cap al 20 de desembre, però que en qualsevol cas seria abans del 31 de desembre, ja que el finançament prove del romanent de l'any anterior i la obra te que finalitzar-se dins d'aquest any.

El Sr. Mas va preguntar si unes rames d'arbre que eixien de les vivendes annexes al camí i que molesten per a la visibilitat es tallarien.

Va contestar el Sr. Simó que normalment, es tallen.

El Sr. Mas es va queixar de l'enginyer municipal encarregat de l'obra, ja que este no li va respondre a les preguntes que li va fer i a més es va negar a reunir-se amb ell per la vesprada.

El Sr. President va respondre que parlaria amb l'enginyer.



El Sr. Mas va preguntar si s'anaven a instal·lar mes punts de abalisament en Marjaleria, on faltaven encara molts.

Va contestar el Sr. President que clar que s'anaven a instal·lar mes, i que ja sabia que faltaven molts, però que s'anaven instal·lant al ritme que es podia.

El Sr. Galvan va preguntar si s'asfaltaria el Camí la Mota.

Va contestar el Sr. President que si pensaven fer una actuació allí, però encara no podi donar-li una data. Primer s'arreglaria la Fileta este estiu.

El Sr. Mas es va queixar per la situació d'un vertader il·legal proper a Sant Roc de Canet.

El Sr. President va dir que passaria l'avís.

El Sr. Guillamón va preguntar sobre la situació de l'indigent que fa la vida davant el supermercat Mas i Mas, a l'escaleta del Casal Jove. Va dir que estava creant un problema de insalubritat als veïns.

El Sr. President va contestar que s'havia intentat ajudar-li de totes les maneres: oferint-li un alberg, una vivenda tutelada..., però que es negava a res que no fora seguir vivint al carrer i que quan se l'emportaven a l'hospital, sempre tornava al mateix lloc. Finalment, havien decidit intentar incapacitar-lo per a poder portar-lo a una residència, i des de serveis socials s'estaven fent les gestions oportunes, però no seria fàcil ni ràpid.

El Sr. Guillamón va proposar que es restaurara l'Edifici del Rellotge i es feren despatxos per a que les associacions que no en tenen puguin utilitzar-los com i per a fer una seu fixa de la Comissió de Festes, ja que en la seua opinió l'actual us que es feia d'aquest edifici emblemàtic per part de l'Associació Cultural Botafocs, no era l'adequat.

El Sr. President va dir que es recollia el prec i que s'estudiaria.

La Sra. Ramos i el Sr. Guillamón es van queixar de que la seu de la AAVV Marjaleria no era un lloc adequat pera ficar un col·legi electoral.

El Sr. President va contestar que, era cert i que intentarien buscar una alternativa, però que era difícil.

I sent les **21:00 h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver mes assumptes que tractar, el Sr president alça la sessió. De tot açò com a secretari done fe, i per a que conste, faig la present acta que signe junt el Sr President de la Junta Municipal de Districte.

